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17:00 – 19:00 
 
 
 
 

17:00 – 17:30 Siden sidst 
Pædagogisk dag i januar/februar 
I 2024 rykker vi pædagogisk dag i februar hen til maj, 
hvor der er mindre pres på huset. Emnet bliver i 2024 
børnesyn, som alle skoler og dagtilbud i Jammerbugt 
kommune skal arbejde ud fra.  
 
Økonomi opfølgning. 
Budgettet er justeret en smule, vi bruger en del vikarer 
her i efteråret. 
 
Huset pr. 01.04 2024 – børn og voksne. 
Da den næste førskolegruppe er stor åbner vi derfor op 
for Lynet igen, så der er to førskolegrupper.  
Vi forventer, at de tidligere Lyn voksne rykker tilbage til 
førskolegruppen.  
 
Det nuværende børnetal og det vi ser ind i? 
Det stigende børnetal har holdt stik, og der er endda 
kommet et par ekstra til. Vi ser ind i 2024 med fortsat 
stigende børnetal, derfor er det med i vores 
overvejelser hvordan vi organisere os i hverdagen. 
 
Pædagogisk tilsyn. 
Uanmeldt besøg i maj måned. Det gik godt, vi fik ros, 
og et par punkter, som vi skal være opmærksomme på. 
Hele rapporten vil blive offentliggjort på hjemmesiden. 
Her har man mulighed for at dykke mere ned i 
resultatet, hvis man har lyst til det. 
 
Naturfagsstrategi 
Orientering om at vi har deltaget i udarbejdelsen af 
denne og også med oplæg fra pædagoger fra huset 
med praksis eksempler og at vi fik stor ros som 
institution.  
 

 

17:30 – 18:15 Kommunens budget og dets konsekvenser 
Budgetaftalen for 2024 er underskrevet og vil blive 
effektueret.  
Ingen af besparelserne rammer os direkte, men 
nærmere indirekte.  
 
 

 



18:15 – 19:00 Drøftelse af digital kommunikation – 
For lidt? For meget? 
Et fornuftigt niveau af antal opslag og information på 
Aula. Dette både oplevelsen hos dem der kun har børn i 
bh og dem der har børn både i bh og skole.  
Ferieanmodningerne er overskuelige, gerne ALLE 
ferieanmodninger på Aula. 
Forældrene bruger kalenderen også.  
Forældrene bruger ikke Fælles Filer.  
I starten af året kan vi med fordel melde ud hvornår 
sommerferieugerne med fælles pasning i 2024 er. 
 
De pædagogiske læreplaner  

- Hvordan arbejder vi med dem, og hvad har vi 
fokus på? 
Orientering om tiltagene og hvor vi er i forløbet. 
Vi del-evaluere i november, og laver justeringer 
herefter.  
Tiltagene; øget fokus på brugen af køkken-
alrum og igangsætter rolle på legepladsen.  

 

19:00 – 19:30 Kommende arrangementer? 
 
Forældremøde i marts 
Vi fortsætter med at have et fælles oplæg og så 
derefter går man på stuen og har mere 
hverdagspraksisnært info. 
Gerne info om overordnet struktur og de ændringer der 
har været. Italesætte det der kan blive et samtaleemne 
for at tage det lidt i opløbet. 
Vi tager gerne imod nogle gode ideer fra forældrene fx 
arrangementer og andre ting vi med fordel kan være 
obs på.  
Vi kan med fordel vise Aula på storskærm, tips og 
tricks.  
Årshjul på storskærm. 
Stadig bestyrelsen på og Svanen på. 
 
Børnefotografering i 2024 (Lise) 
Vi oplevede at det gav tryghed, da en del af børnene 
kendte Lise i forvejen. Det fungerede rigtig godt, og vi 
vil gerne fortsætte med Lises tilbud næste år.  

 

19:30 – 20:00 Næste møde og evt. 
 
Lise fortæller fra Svanen;  
Svanen oplever, at Svaneaftenerne er gået rigtig godt 
og at mange har deltaget.  
Formanden går af + andre medlemmer. Derfor mangler 
der nogle fra foråret.  
Svanen vil gerne have input til hvordan de kan hverve 
flere medlemmer.  
  

 

 


